

The Form may please be filled preferably in English. Those who cannot write English may fill in Chinese
请用英文填写该表。如填表人只能用中文，则用中文填写

Pakistan China Software and IT Forum Registration Form

参展申请表

Application for Participation

2014 年 12 月 15-16 日，深圳

2014 年 12 月 15 日论坛活动；2014 年 12 月 16 日巴基斯坦企业参观参加论坛的深圳市软件与 IT 企业

December 15 -16, 2014, Shenzhen

December 15, 2014 Forum followed by tour on December 16, by Pakistani Companies to Chinese Software & IT Companies in Shenzhen

重要备注：烦请仔细填写该表，因为其中一些相关内容将会作为贵司在论坛期间的推广或者帮助贵司寻找合适的对接伙伴

Important note: Please fill in this form carefully as some contents will be used for promotion of your Company, making publication for the Conference and Matchmaking.

公司名称 Company Name			
公司地址 Address 网址 Website 电邮 电话 E-mail Phone 传真 Fax			
公司简介 (300 字以内) Company Introduction (within 300 words) 贵司产品 Your Product(s) 品牌 Brand	贵司产品特色描述 Description of your products features 请提供产品图片 (5 张) jpg 格式. Please provide product pictures in form of jpg. where possible		
您参加论坛的目的 Your Objective for participation in Forum			
参展负责人 Name and designation of Person in charge of participation		电邮 E-mail 手机 Mobile Phone 传真 Fax	
陪同参加活动的 联系人 (如有) Additional		电邮 E-mail 手机	

person of the company accompanying (if any)		Mobile Phone 传 真 Fax	
陪同参加活动的 联系人 (如有) Additional person of the company accompanying (if any)		电邮 E-mail 手机 Mobile 电话 Tel. 传真 Fax	
代表签署: Representative (signature): 公司盖章: Company (seal): 日期: Date:			